
Svet staršev OŠ dr. Ivana Korošca 

Paplerjeva 15 

 

1353 Borovnica 

 

 

Zapisnik 2. sestanka Sveta staršev v šolskem letu 2022/2023, ki je potekal 

v ponedeljek, 27. 2. 2023, ob 17. uri v šolski zbornici. 

 

Prisotni: 

Predstavniki razrednih skupnosti (priloga / lista prisotnosti) 

Ravnatelj Daniel Horvat 

Pomočnica ravnatelja Barbara Rednak Robič 

Učiteljica TJA Katja Vindiš 

Psihologinja Mateja Dolinar 

Socialna delavka Maja Gale 

 

 

DNEVNI RED 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Potrditev zapisnika 1.redne seje 28. 09. 2022 in zapisnikov 1.,2. ter 3. dopisne seje. 

3. Predstavitev učbeniškega gradiva Story Garden za 1. triado izbirnega predmeta TJA (Katja 

Vindiš). 

4. Predstavitev izvajanja preventivnih programov (Mateja Dolinar in Maja Gale). 

5. Pregled realizacije sklepov. 

6. Poročanje z roditeljskih sestankov. 

7. Pobude in vprašanja iz oddelkov. 

8. Razno. 

 

 

1. Dnevni red je bil soglasno potrjen. 

 

2. Vsi zapisniki sej (redne in dopisnih) so bili soglasno potrjeni. 

 

3. TJA (Katja Vindiš) - Predstavitev gradiva Story garden za 1. triado izbirnega predmeta. 

Gradivo predstavlja kombinacijo pristopov (heart & mind approach), ki pri mlajših učencih zelo 

uspešno nagovarja tako čustva kot intelekt. Simpatična in barvita zasnova učence motivira in 

jih s pomočjo zgodbic, igric in pesmic spretno vodi skozi osnove angleškega jezika. 

Do maja, ko bo potekalo potrjevanje DZ je potrebno razmisliti o potencialni možnosti, da bi se      

realizirala uporaba gradiva. Starši prve triade so že prejšnje leto podali predlog za tovrstno 

gradivo, zato so nad novim gradivom navdušeni.  Menjava gradiva je mišljena tudi za 4. in 5. 

razred. Za tretji razred ni bilo nič izdanega. 

 

4. Predstavitev izvajanja preventivnih programov (Mateja Dolinar, Maja Gale). Strokovni 

delavki sta predstavili program NEON (Varni brez nasilja). Namen in cilj projekta je prispevati 

h krepitvi primarne preventive, kot enega ključnih dejavnikov za zaščito otrok in mladostnikov 

pred spolnim nasiljem in nasiljem nad vrstniki za okolje vseh triad. Poudarek je predvsem na 

delavnicah s ciljem ločevanja konfliktov, ki jih otroci sami rešijo, od nasilja, kjer mora 

posredovati odrasla oseba. Več o programu si lahko preberete na spletni strani OŠ Borovnica: 

https://osborovnica.splet.arnes.si/medvrstnisko-nasilje/ 

 

https://osborovnica.splet.arnes.si/medvrstnisko-nasilje/


  

 

 

5. Realiziran je bil SKLEP št.1 o spremembi Pravilnika SSŠ in objavo zapisnikov na internetni 

strani šole 

 

6. Poročanje iz sestankov. 

 

1.A, 1.B, 1.C – Previsoke cene avtobusnih prevozov na Vrhniko / sistematski pregledi. 

Pojasnilo – V letošnjem letu je ponovno izšel razpis za prevoznika, javil se je Nomago. 

Občina in šola se trudijo, da bi dobili ugodnega prevoznika, vendar neuspešno, saj je cena 

vezana na ponudbo v razpisnih pogojih. Ravnatelj se je že dogovarjal z ZD Vrhnika, da bi se 

zdravniški sistematski pregledi izvajali v ambulanti ZD Borovnica, saj bi se na ta način 

izognili visokim stroškom prevoza. Dogovori so bili do sedaj neuspešni. Ravnatelj pove, da 

šola ni obvezna organizirati sistematskih pregledov, ker pa gre za dobrobit otrok, bo šola 

vseeno poskusila urediti, da se v bodoče omenjena dejavnost izvaja v ZD Borovnica. Pred 

kratkim se je zamenjalo vodstvo ZD Vrhnika, zato se bodo pogovori nadaljevali. Predlagalo 

se je, da bi učenci odhajali na sistematske preglede v Ljubljano v ZD Vič, saj bi lahko odšli z 

vlakom in ali bi lahko učenci opravili sistematski pregled pri izbranem zdravniku. Ker je 

vsaki šoli s strani NIJZ določen točno določeni zdravnik pediater oz. zdravnik šolske 

medicine, ki je zadolžen za izvajanje zdravniških sistematskih pregledov, sistematski pregledi 

pri izbranem zdravniku načeloma niso mogoči. 

 

V zadnjem času so se podražili tudi prevozi na dejavnosti, ki potekajo izven našega kraja. Ker 

se odvija prenova železniške proge med Borovnico in Brezovico, za nekatere vlake pa je 

organiziran nadomestni avtobusni prevoz, je načrtovanje prevoza z vlakom oteženo, saj je 

uporaba vlaka odvisna tudi od urnika dejavnosti (predstav, ogledov, športnih aktivnosti…). 

Dela bodo predvidoma končana septembra 2023, po tem se lahko pričakuje, da bo tudi šola za 

svoje dejavnosti bolj pogosto koristila tovrstni javni prevoz. 

 

2.A – Tema glede nasilja, ki je bilo rešeno na razredni ravni.  

2.B – Zahvala za ureditev, da so v razredu dobili samo eno stalno učiteljico OPB. 

 

3.A – Prevoz Breg – Pako 

Pojasnilo – intenzivno dogovarjanje z Občino Borovnica. Zjutraj peljeta dva avtobusa 6:30 in 

7:30. Pravilo je, da učenci s predmetne stopnje prihajajo z avtobusom 6:30, učenci razredne pa 

7:30. V praksi hodijo učenci na avtobus, drugače je drugi avtobus prenatrpan z otroci. Prišlo je 

tudi do pregleda avtobusa iz strani policije.  

Rešitev: Otroci naj bi dobili karte, katere bi določale na kateri avtobus gre lahko otrok. Šola 

upa, da bo to rešilo nastalo situacijo. 

Podaljšano bivanje – otroci ne hodijo ven, v nobenih vremenskih razmerah. Učiteljici je že bil 

poslan mail iz strani predstavnice. Pojasnilo – šola bo ukrepala, spodbujanje 

gibanja zunaj. 

 

3.B – Predavanje o med vrstniškem nasilju in NPZji. 

Pojasnilo – analiza, kakšno znanje imajo otroci. 

 

4.A – Previsoke cene avtobusnih prevozov. 

Pouk multimedije, zakaj ne bi postal kot samostojen predmet? Naj se apelira na ministrstvo za 

šolstvo. Ravnatelj pove, da je razredničarka dobro podkovana v računalniškem znanju in je že 

sama ponudila možnost tovrstne dejavnosti. 

V višjih razredih se otroci hvalijo z noži. 



Pojasnilo – ni šlo za grožnje, šola je takoj urgirala, vzpostavilo se je sodelovanje s policijo, 

učencu so pojasnili, da z nožem ne sme v šolo ali njeno okolico. Z otrokom so se ustrezno 

pogovorili, šlo je bol za hvalisanje. K zadevi so vsi resno pristopili. 

 

4.B – Posamezniki težave sproti rešujejo z razredničarko. 

 

4.C – Garderobe / izgubljajo se copati, prosijo za funkcionalno omarice. Pojasnilo – zaenkrat 

dodatnih omaric ne bo, ker ni denarja.  

Kraje koles in skirojev – ali so kamere na tem mestu, kjer jih najraje puščajo otroci?? Pojasnilo 

– naj otroci puščajo kolesa, skiroje na tisti strani šole, kjer so kamere, v kolesarnici. 

Šolski WC – kajenje elektronskih cigaret / zakaj šola nič ne naredi? Pojasnilo – šola je in še 

ukrepa, organizirali so predavanje za starše (obveščeni preko Lopolisa). Opažajo, da so starši 

začeli sodelovati. Predlog SSŠ je, da šola ponovno še dodatno organizira predavanja na to 

temo. 

 

5.B – Razred je bil zelo pohvaljen, otroci so povezani, učiteljica se trudi za dobro sodelovanje.  

Kosilo – velikokrat zmanjka hrane.  

Predstavnica je opozorila na zaznavanje nekaterih težav pri šolski prehrani, posebno pri kosilu. 

Na tej točki je večina predstavnikov staršev potrdila enakim opažanjem. Opaža se slabša 

kvaliteta hrane, razlika v količini, tudi razlika pri izdaji hrane na primer sladicah, pogosto 

zmanjka kakšne priloge h glavni jedi, pa se nadomesti z drugo, včasih je ta razlika glede na 

razredno/predmetno stopnjo ali pa čas v katerem pridejo učenci na kosilo. 

Pojasnilo - Ravnatelj pojasni, da bo omenjena opažanja preveril pri delavkah v kuhinji. 

Povedal je, da bil zaključen razpis in bodo v naslednjih dneh potekali razgovori za novega 

organizatorja šolske prehrane, ki bo skrbel tako za vrtec, kot za šolo. 

Šola bo preverila in podala pojasnilo. 

 

5.C – Opažanja predstavnika - slab odnos otrok do njihovih stvari, predmetov. Otroci velikokrat 

puščajo stvari, kjer jih odložijo in nanje pozabijo. 

6.A - Projekt Erasmus + – ali šola kaj razmišlja o izvedbi tega? Podobno, kot projekt MIHA. 

Pojasnilo – šola se ponovno vključuje v projekt Erasmus +  

6.B – Visoke cene avtobusnih prevozov. Razočaranje nekaterih staršev, ker šola ni mogla 

zagotoviti deskanja v zimski šoli v naravi. Pojasnilo – šola razmišlja v tej smeri, da enkrat v 

prihodnosti dodajo deskanje v program. 

 

6.C – Predstavnica pove, da so starši 6.c v petek, 17.2.2023 od njihove razredničarke Neže 

Gaberšček Demšar prejeli zaskrbljen mail, v katerem jih je obvestila, da bo pri pouku 

matematike v prihodnje prišlo do sprememb, ki bodo trajale vsaj 1 mesec. Pouk matematike v 

6.c bo potekal tako, da bosta 2 uri izpeljali učiteljici matematike, ostali 2 uri pa drugi učitelji s 

svojimi predmeti. To bi torej pomenilo, da bi imeli učenci 6.c vsaj 1 mesec samo dve uri 

matematike in ne štiri kot v normalnih okoliščinah. 

Ravnatelj odgovarja, da so začeli z iskanjem ustreznih rešitev takoj dan po 30.01.2023, ko je 

učiteljica Andreja Dragovan v naprej napovedala bolniško odsotnost po 16.02.2023. Nadaljuje, 

da je vodstvo naredilo vse, kar se je dalo, da bi našli ustrezno rešitev, katero so staršem 6.c 

razreda naknadno predstavili v informativnem mailu v petek, 24.02.2023. Nadaljuje, da je 

razredničarko 6.c razreda oštel in ji razložil, da njena funkcija ni obveščanje staršev v dani 

situaciji, niti vmešavanje v kadrovske zadeve šole. Pravi, da je vodstvo kot rešitev poiskalo 

nadomestnega učitelja – študenta matematike, ki bo učence 6.c učil v celotni kvoti štirih ur na 

teden. Predstavnica 6.c izpostavi vprašanje kompetentnosti študenta, ki nadomešča, če bo 

odsotnost učiteljice trajala dlje časa, in postavi dodatno vprašanje, ali bo nadomestni učitelj 

uspel nadoknaditi neutrjeno snov pri učencih 6.c razreda ter hkrati vpeljati novo snov. Zanimalo 

jo je, ali še vedno tudi iščejo nekoga, ki bi morda bil ustreznejši kandidat kot študent, še posebej 

v primeru dolgotrajnejše odsotnosti učiteljice matematike saj bodo morali učenci pisati 

prestavljen test iz matematike in potem tudi že naslednjega. Ravnatelj odgovori, da smo lahko 



veseli, da so uspeli v kratkem času poiskati nekoga, ker kadra v šolstvu, še posebej 

matematikov, primanjkuje. 

V razpravi je bilo dodatno ravnatelju postavljeno še vprašanje, kdaj se učiteljica matematike 

vrne. 

Ravnatelj odgovori, da se po zadnjih informacijah učiteljica matematike vrne čez 14 dni (torej 

13.3.2023). 

K tej točki je priloženo še dodatno vprašanjem glede NPZ in zaskrbljenosti glede nizkega 

povprečja 

matematike v 6.c razredu. 

 

7.B – Prehrana / slabša kvaliteta hrane. Opozorilo predstavnice, da se opaža slabša kvaliteta 

šolske prehrane. Pojasnilo – je pri 5. B. 

7.C – Matematika – učiteljica jih je opozorila, da je učni uspeh pri matematiki slabši.  

Predstavnik je podal pobudo, kakšne so možnosti umestitve predmeta, kjer bi se učenci učili 

računalniških programov, kot so PowerPoint, Word…, saj jih uporabljajo pri predstavitvah in 

govornih nastopih, že v razredih nižje stopnje, zagotovo pa razrede 2. triade. Sedaj večini 

učencev doma pomagajo starši, vsi pa nimajo teh znanj in bi bilo prav, da imajo učenci 

možnost tovrstna znanja pridobiti v šoli. 

Pojasnilo- Predmet Multimedija se izvaja kot obvezni izbirni predmet v 7., 8. in 9. razredu. 

V sam predmetnik šola ne more posegati, lahko pa predmet v nižjih razredih ponudi kot 

interesno dejavnost. Ravnatelj se bo posvetoval z učiteljem Zottijem, kako bi učencem 

omogočili ta izobraževanja v prihodnjem šolskem letu. 

 

8.B – Učiteljica opozarja, da nekateri starši ne sporočajo pisno izostanka otrok.  

9.A – Otroci nimajo težav, veselijo se tridnevnega  končnega izleta. 

9.B – Vpisovanje v srednje šole / veselijo se zaključka leta. 

 

Pohvala strokovni delavki, Mateji Dolinar, ki je izčrpno predstavila temo vpisa na srednje šole, 

na skupnem roditeljskem sestanku za devete razrede in pripravila padlet, s katerim si otroci in 

starši lahko pomagajo pri odločanju za vpis. 

 

7. Točko smo izpustili, ker smo pobude in vprašanja obravnavali že pri 6. točki. 

 

8. Pod točko Razno ni bilo nič. 

 

 

Seja se je zaključila on 19:45. 

 

Zapisala: Tina Stipančević 

Tina Stipančević 

Predsednica SSŠ 

 

 

 


